
 

 PROTOKÓŁ   Nr XXXIII/2021 

z obrad  XXXIII sesji korespondencyjnej Rady Gminy  Daszyna  
w dniu  29 marca 2021 r. 

Punkt 1 porządku obrad 

     Przewodnicząca Rady –Beata Malarska otworzyła obrady  XXXIII korespondencyjnej sesji 
Rady Gminy Daszyna. Poinformowała, że  w związku z wprowadzeniem na terenie całego 
kraju stanu  epidemii oraz  w wyniku zmiany przepisów obecna XXXIII sesja  Rady Gminy 
Daszyna zwołana została  w trybie  korespondencyjnym.   
     Radni otrzymali  projekty uchwał  wraz z uzasadnieniami.  Do materiałów załączone 
zostały imienne karty do głosowania.  
Radni mogli zgłaszać pytania  dotyczących projektów uchwał oraz sprawozdań w  formie 
mailowej lub telefonicznej.  Nie wpłynęło żadne pytanie. 
   Radni omówili projekty uchwał na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy 
Daszyna   w dniu 26 marca 2021 r. , które odbyło się w formie zdalnej.  
  Wszyscy Radni przekazali koperty zwrotne z imiennymi  kartami do głosowania  
zawierającymi  wyniki głosowania nad poszczególnymi projektami uchwał. W  związku z 
powyższym Przewodnicząca stwierdziła kworum XXXIII korespondencyjnej sesji, która jest   
ważna do podejmowania uchwał -100% ustawowego składu Rady.  
    Porządek  obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Daszyna na lata 2021-2036. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Daszyna na rok 2021. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie środków stanowiących 

fundusz sołecki w budżecie gminy Daszyna na 2022 rok.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli na rok 2021 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Daszyna w 2021 roku. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Łodzi skargi Prokuratora Rejonowego w Łęczycy na uchwałę Nr XLVIII/251/2017 Rady 
Gminy Daszyna z dnia 14 sierpnia 2017 r. w sprawie ustalenia Regulaminu 
przyznawania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych 
na terenie Gminy Daszyna, oraz udzielenia odpowiedzi na skargę. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o przeprowadzenie referendum 
ludowego. 

10. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Daszynie za rok 
2020. 

11. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2020 rok oraz potrzeb 
na 2021 rok związane z realizacją ww. zadań. 

12. Przyjęcie protokołu Nr XXXII/2021 z obrad sesji korespondencyjnej w dniu 10.02.2021 r. 
13. Zakończenie obrad. 
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Głos zabrał Wójt Gminy –Zbigniew Wojtera: 
 
Pani Przewodnicząca, Szanowni radni, drodzy mieszkańcy. 

Myślę, że ten czas, a więc tutaj to co przeżywamy, ta pandemia dotyka nas wszystkich, czy 

bezpośrednio, czy pośrednio i wiemy, że te problemy tutaj związane z funkcjonowaniem, 

trwające obostrzenia, są coraz silniejsze. Oby nam się udało to przetrwać i te szczepionki jak 

najszybciej do nas dotarły bo wiemy, że jest to  jedyna możliwość, żeby wyjść z tej całej 

opresji cało. W okresie między sesyjnym, podejmowaliśmy tutaj wspólnie wiele działań, 

które dotyczą naszej całej wspólnoty. Chodzi przede wszystkim o procesy inwestycyjne, więc 

to co się dzieje związane z tym, że na dzisiejszej sesji przyjmujemy budżet na cały 2021 roku, 

natomiast on już trwa i pewne rzeczy, są w trakcie realizacji. Prowadzimy budowę 2 boisk     

w Daszynie i w Mazewie. Realizujemy budowę domu pomocy społecznej w Drzykozach, 

budujemy laboratorium w Daszynie. To jest to, co widać, jeżeli tutaj Państwo przejeżdżają, 

to widzą, że te prace trwają, mimo tego, że te trudności związane z funkcjonowaniem 

całego naszego kraju występują. Oprócz tego kończymy modernizację systemu 

wodociągowego. I tutaj chodzi o stację w Korytach. W ostatnim czasie zostały połączone 

taką dość, jakby można powiedzieć, dużą średnicą przewody łączące stację w Mazewie             

i stację w Korytach, chodzi tutaj o kontynuację tego odcinka, gdzie jest położona sieć 300 m. 

Pozwoli to usprawnić obydwa systemy, tak, żeby zachować ciśnienie bo wiemy co w zeszłym 

roku było, jeżeli chodzi o problemy z dostawami wody, ponieważ wiadomo, że ta stacja w 

Korytach nie funkcjonowała o takiej wydajności, jak powinna, a wiadomo, że zakład Animex 

potrzebuje duże ilości wody, która jest jednym z  ważniejszych nośników do zapewnienia 

ciągłości produkcji. Jeżeli chodzi o sprawy związane z laboratorium, to jest to jest etap 

budowy całego kompleksu elektrociepłowni, który kontynuujemy. Wiecie Państwo, że mamy 

trudności związane z tym, że na środki, które zostały nam zabezpieczone, nie podpisano 

umowy na przedłużenie tych środków. Próbujemy i tutaj mamy zapewnienie, że te środki do 

nas wrócą, ale musimy przejść proces sądowy, który jest wynikiem tego, że pewne decyzje 

zostały podjęte. Natomiast my tutaj zabiegamy o to, żeby to zadanie zbilansować i po prostu 

je zrealizować dla potrzeb samej miejscowości Daszyna, ale również dla wszystkich naszych 

mieszkańców. To co robimy, to jest nasza wspólnota dla nas wszystkich. Widzimy, ile tego 

paliwa się marnuje w postaci biomasy, słomy, która zalega w stertach na naszych polach.  

To jest właśnie wynik tego, że można by było to spożytkować dla dobra nas wszystkich, 

ale to nie możemy teraz zrobić, bo wiadomo, że ta instalacja została odłożona, jakby budowa 

w czasie. Natomiast realizujemy to zadanie, mamy środki zabezpieczone, jeżeli chodzi             

o Urząd Marszałkowski, tutaj Urząd Marszałkowski nas wspiera w tych działaniach. 

Ważnym jakby elementem jest również to, że ta infrastruktura drogowa, która jest dla nas 

niezwykle ważna i sami, wiemy, jakie są trudności z komunikacją. Chodzi przede wszystkim   

o to, że drogi są w takim dość już zaawansowanym stanie i  modernizacja jest jakby 

potrzebna.  
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Czekamy tutaj na pozytywne wiadomości, jeżeli chodzi o drogę w Karkoszkach, bo tutaj jest 

złożony wniosek. I myślę, że będzie w niedługim czasie rozstrzygnięcie i będziemy mogli 

realizację tej inwestycji przeprowadzić, ale są również inne drogi, które wymagają naprawy     

i będziemy po prostu też to systematycznie realizowali. Chciałbym tutaj podziękować 

przechodząc już do dzisiejszej sesji, wszystkim radnym, którzy głosowali zarówno za 

budżetem, jak również za wieloletnią prognozą finansową, ponieważ to jest jakby 

kontynuacja tego działania, które zostało zapoczątkowane w latach wcześniejszych, kiedy 

sami państwo wiedzą były ogromne trudności, jeżeli chodzi o finansowanie wielu projektów, 

bez których po prostu w tym momencie nasza sytuacja finansowa nie byłaby taka, jaka jest. 

Bo wiemy o tym, że wiele inwestycji zostało zrealizowanych z finansowania zarówno 

zewnętrznego, ale również były finansowane kredytami. Natomiast w tym momencie mamy 

tę sytuację o tyle dobrą, że te inwestycje, które zostały poczynione, przynoszą określone 

efekty ekonomiczne w postaci dochodów, czy to z podatków od nieruchomości. Tutaj przede 

wszystkim chodzi o Animex,   o GPZ, o SNS-a. Jak i również dochody czy to z dystrybucji gazu 

czy dostaw wody, tak, bo to są duże wpływy, jeżeli chodzi dla naszego budżetu, wiadomo, że 

my nie jesteśmy społecznością  jakoś bardzo liczną, jesteśmy gminą, która ma 4000 

mieszkańców,  

nasza wspólnota tyle liczy, już troszkę teraz mniej, ale liczymy, że siłą rzeczy będziemy 

musieli tą sytuację właśnie tutaj demograficzną poprawić w sensie takich inwestycji, które 

spowodują, żebyśmy mogli tą populację zwiększyć ze względu na to, że te zakłady, które są   

u nas, potrzebują rąk do pracy. Teraz odbywa się to w ten sposób, że pracownicy 

przyjeżdżają   z odległych miejscowości czy to z naszej gminy, ale przede wszystkim z 

zewnątrz. Natomiast wiadomo, że dobrze by było, żeby ta praca była w niedalekiej 

odległości, więc, żeby tutaj mieli również możliwość zamieszkania. My terenów mamy dużo i 

teraz jest tylko kwestia znalezienia odpowiedniego inwestora, który będzie chciał wejść tutaj 

u nas na właśnie taki system czy deweloperski czy system budownictwa komunalnego, taki, 

który spowoduje, że tych mieszkań powstanie u nas więcej, bo wiadomo, że każdy idzie za 

pracą. Widać napływ mieszkańców spoza naszego kraju, natomiast wiadomo, że tak jak 

Polacy wyjeżdżają zagranicę i też tam się osiedlają, tak samo tutaj. Duża część kadry Animexu 

stanowią pracownicy, którzy pracowali wcześniej w zakładach zlokalizowanych np. w 

Suwałkach czy przy granicy wschodniej, ponieważ koncern Animexu to jest potężny koncern. 

No i wiadomo, żeby tutaj usprawnić i wprowadzić w ogóle produkcję, uruchomić ją to 

wiadomo,  że potrzeba doświadczonej kadry. Wiadomo, że ta kadra musi też gdzieś 

mieszkać. Siłą rzeczy wiadomo, że oni też są zainteresowani, jeżeli chodzi o firmy, jakby tutaj 

inwestycjami takimi właśnie w tą substancję, chociaż wiadomo, że to nie jest ich jakby 

podstawowy kierunek działalności. Obecna sytuacja na rynku, dotyka wszystkich, ich też, 

ponieważ rynek zagraniczny się w zasadzie załamał, ponieważ eksport został ograniczony 

przez pandemię, bo sytuacja w ogóle na rynkach światowych się zmieniła. Natomiast, jeżeli 

chodzi o żywność, produkcja musi być prowadzona i ta produkcja musi być realizowana.  



 

-  4  - 

W związku z tym te miejsca pracy u nas będą. Natomiast mówię, żeby tutaj przyciągnąć tych 

mieszkańców no to musimy tę naszą ofertę właśnie skierować, żeby te mieszkania po prostu 

tu powstawały. Cieszę się bardzo z tego, że będziemy mogli realizować te wszystkie 

inwestycje, o których tutaj już wcześniej mówiliśmy, więc zapisane są w budżecie. Natomiast 

wiadomo, że bieżąca sytuacja powoduje, że również wiele nowych rzeczy powstaje. No 

będziemy przekonywali się nawzajem, bo myślę, że to jest wspólne dzieło, realizowanie 

wypromowania gminy. Wspólnie z radą  mam nadzieję, że pandemia w niedługim czasie się 

skończy i będziemy mogli wrócić do normalnej pracy, takiej, która po prostu będzie te 

doświadczenia, tą wymianę poglądów umożliwi bezpośrednio, żeby było bezpiecznie dla 

wszystkich, bo widzimy, co się dzieje, że co rusz wyskakuje jakaś sytuacja, gdzie są, jakby 

zdrowotne problemy, ale przede wszystkim jest to zbyt duże zagrożenie, żeby narażać 

kogokolwiek na to, żeby teraz  w tym momencie się spotykać w jakimś większym gronie. 

Widzimy, jak to jest, że ilość tych zakażeń jest tak ogromna. Oby to wszystko się udało 

utrzymać w sensie tej naszej służby zdrowia, no bo tutaj, już z całym szacunkiem, nie mamy 

tutaj jakichś tam większych zabezpieczeń, jeżeli chodzi o medyczne, czy szpitale, czy inne 

formy wsparcia. I to co teraz przeżywa cała służba zdrowia, to należą się ogromne ukłony, 

ponieważ narażenie swojego życia, bo oni są tak naprawdę na pierwszej linii frontu, no 

muszą jakby stykać się z tym praktycznie niewidocznym wrogiem, który jest 

nierozpoznawalny w bezpośrednim, jakby styku i podejmować niezwykle trudne decyzje. 

Także jeszcze raz wracając do naszej sytuacji. Bardzo serdecznie chciałem podziękować za to, 

że będziemy mogli realizować  w uzgodnieniu z radą i wspólnie doprowadzić, że to będzie 

możliwe. Tu jeszcze też jest ważny element, o którym chciałem powiedzieć,  że wspólną 

decyzją rady, będziemy mogli realizować fundusz sołecki. W przyszłym roku będzie fundusz 

sołecki, który jest zapisany ustawowo, więc te środki będą dostępne bezpośrednio na 

sołectwa. Tutaj trzeba będzie się też scalić, zjednoczyć, żeby po prostu ta realizacja już 

wewnątrz sołectw była taka, żeby po prostu było z pożytkiem dla wszystkich, ponieważ 

wiadomo, że tych środków nie jest dużo. Natomiast pomysłów na funkcjonowanie jest 

ogrom  i wiadomo, żeby to się spotkało jedno z drugim, żeby środki zostały wydatkowane       

w sposób właściwy, żeby były z zadowoleniem dla wszystkich, ponieważ tutaj wymaga to 

ogromnego zaangażowania. Państwo sołtysi będą prowadzili te projekty. My oczywiście jako 

gmina będziemy wspierali w tych działaniach. Natomiast wiadomo, że tutaj trzeba wykazać 

też dużo determinacji, żeby te środki, po prostu wydać z pożytkiem dla wszystkich 

mieszkańców. Także jeśli chodzi o taką bieżącą sytuację, to tyle. Odbyły się wspólne komisje 

przed uchwaleniem budżetu, wymienialiśmy poglądy, były pewnego rodzaju sugestie, które 

zostały już zawarte w budżecie. Są jeszcze do realizacji takie, które nie są zawarte w 

obecnym budżecie. Myślę, że na bieżąco będziemy już na komisjach o tym rozmawiali, 

oczywiście, żebyśmy mogli się spotkać  już w  bezpośrednim kontakcie. To na tyle jeśli chodzi 

o tą część to chciałem podziękować Pani Przewodniczącej za udzielony głos.  
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Przewodnicząca podziękowała Wójtowi za wypowiedź . Następnie poinformowała, że wszyscy 
radni otrzymali uchwałę nr 5/32/2021 składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Łodzi z dnia  5 lutego 2021 roku w sprawie opinii do projektu uchwały wieloletniej prognozy 
finansowej gminy Daszyna - opinia pozytywna oraz uchwałę nr 5/33/2021 składu 
orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 5 lutego 2021 w sprawie opinii   
o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej gminy Daszyna na 2021 rok oraz możliwością 
finansowania planu deficytu budżetu gminy Daszyna 2021 roku. Opinia jest także pozytywna, 
obie uchwały są dostępne na stronie Biuletynu Informacji Publicznej gminy Daszyna.  
 
Wyniki głosowania nad poszczególnymi uchwałami przedstawiają się następująco: 

Punkt  2 porządku obrad    

uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Daszyna na lata 

2021-2036. 

Za podjęciem uchwały głos oddało –       7 Radnych 
Przeciw podjęciu uchwały głosowało   -  3  Radnych 
Od głosu wstrzymało się  -                         5  Radnych 
 

Punkt 3 porządku obrad   

uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Daszyna na rok 2021                                               
Za podjęciem uchwały głos oddało –       15  Radnych 
Przeciw podjęciu uchwały głosowało   -    0  Radnych 
Od głosu wstrzymało się  -                           0  Radnych 
 

Punkt  4 porządku obrad  

uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie środków stanowiących fundusz sołecki 
w budżecie gminy Daszyna na 2022 rok. 
Za podjęciem uchwały głos oddało –     15 Radnych 
Przeciw podjęciu uchwały głosowało  -   0 Radnych 
Od głosu wstrzymał się  -                            0 Radnych 
 

Punkt  5 porządku obrad 

uchwała w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli na rok 2021 . 
Za podjęciem uchwały głos oddało –       14 Radnych 
Przeciw podjęciu uchwały głosowało  -     0 Radnych 
Od głosu wstrzymał się  -                             1    Radny 
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Punkt  6 porządku obrad 

uchwała w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Daszyna w 2021 roku. 
 
Za podjęciem uchwały głos oddało –       7  Radnych 
Przeciw podjęciu uchwały głosowało  -   4  Radnych 
Od głosu wstrzymało się  -                          4  Radnych 

Punkt 7 porządku obrad 
uchwała w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi.  
 
Za podjęciem uchwały głos oddało -           15 Radnych 
Przeciw podjęciu uchwały głosowało  -         0 Radnych 
Od głosu wstrzymało się  -                               0 Radnych 
 
Punkt 8 porządku obrad  
uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi 
Prokuratora Rejonowego w Łęczycy na uchwałę Nr XLVIII/251/2017 Rady Gminy Daszyna z 
dnia 14 sierpnia 2017 r. w sprawie ustalenia Regulaminu przyznawania pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Daszyna, oraz udzielenia 
odpowiedzi na skargę. 
Za podjęciem uchwały głos oddało -          15  Radnych 
Przeciw podjęciu uchwały głosowało  -        0  Radnych 
Od głosu wstrzymało się  -                              0  Radnych 
 
Punkt 9 porządku obrad  
uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji o przeprowadzenie referendum ludowego. 
Za podjęciem uchwały głos oddało -          15  Radnych 
Przeciw podjęciu uchwały głosowało  -        0  Radnych 
Od głosu wstrzymało się  -                              0  Radnych 
 

Imienne karty z głosowania radnych będą opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej 

Gminy Daszyna. 

Punkt 10 porządku obrad  
Radni otrzymali  Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Daszynie za rok 2020.  
Nie zgłoszono pytań , ani uwag do treści sprawozdania. 

 
Punkt 11 porządku obrad  
Radni otrzymali sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2020 rok oraz  
potrzeb na 2021 rok związane z realizacją ww. zadań.  
Nie zgłoszono pytań , ani uwag do treści sprawozdania. 
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Punkt 12 porządku obrad  

Radni nie wnieśli uwag  do protokołu: Nr XXXII/2021 z dnia 10 lutego 2021 r. 
Przewodnicząca Rad złożyła życzenia z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych, radnym 
oraz wszystkim mieszkańcom gminy Daszyna. 
Udzieliła głosu Wójtowi . 
 
Wójt Gminy Daszyna- Zbigniew Wojtera: 
Jeszcze raz chciałem serdecznie podziękować wszystkim radnym za udział w głosowaniu, za 
rozsądne podejście do ustanawianych tematów i z racji zbliżających się Świąt Wielkiej Nocy 
chciałbym przyłączyć się do życzeń Pani Przewodniczącej. Życzyć zdrowych, spokojnych świąt, 
dla wszystkich Państwa, jak również dla wszystkich naszych mieszkańców spokojnych Świąt 
Wielkiej Nocy. 
 
Punkt 13 porządku obrad  
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła XXXIII 
korespondencyjną sesję Rady Gminy Daszyna. 
 
 
 
Protokołowała: 
D.Kaźmierczak  
 

 


